
Zápis ze schůze 6/2023 Osadního výboru v Lohenicích konané dne 1. června 2023 

 

Přítomní: Libor Cápay, Jaromír Dobruský, Milan Erben, Josef Štěpánek, Bohuslav Bína, Radek Hutla. 

Schůze byla zahájena v 18:35. 

1. Pan Dobruský přítomné seznámil s výší a strukturou rozpočtu městské části Lohenice v roce 2022 

a shrnul dosavadní čerpání v roce 2023. Doposud bylo (z plánovaných 33 tis. Kč) vyčerpáno 14 tis. 

Kč. Do toho jsou započteny drobné opravy, balíčky pro děti (Mikulášská nadílka 2022), rozsvícení 

vánočního stromu 2022, příspěvek pro SDH na akci Pálení čarodějnic a příspěvek pro SK (2. Obecní 

rybářské závody a Memoriál Rostislava Koubka). 

2. Přítomní byli informováni o následujících skutečnostech.   

o Proběhlo čištění krajnic v obci a materiál (hlína s pískem) byl odvezen do Břízek za pódium. 

Důkladné čištění chodníků od zarůstajícího plevele bude OV opět požadováno.   

o Proběhlo výběrové řízení na zhotovení přístřešku na sportovním hřišti, zároveň padl i návrh 

na změnu povrchu hřiště – pouze v jeho nezastavěné části. OV podá žádost na tuto úpravu. 

o Z budovy hasičské zbrojnice byla sejmuta původní krytina a objekt je připraven k opravě 

střechy. Nyní zhotovitel čeká na dodávku materiálu. 

o Pan Cápay informoval přítomné o situaci s opravou komunikace k Výrovu. Ze strany MěÚ 

Přelouč byl vypracován plán, ve kterém nebyly žádným způsobem zohledněny námitky či 

požadavky majitelů přilehlých nemovitostí – problematické je zejména ukončení opravy „u 

bytovky“,  ačkoliv  pozemky  581/5  a  581/1,  na  kterých  stávající  komunikace  pokračuje 

k dalším nemovitostem, jsou dle KN v majetku města Přelouče a nic zde nebrání opravě 

komunikace.  Dalším  problémem  je  umístění  plánovaných  retardérů  i  šířka  komunikace 

s ohledem na skutečnost, že zde často zajíždějí zemědělské stroje i auta nad 3,5 tuny. OV 

bude požadovat změnu stávajícího plánu tak, aby oprava komunikace proběhla v souladu 

se zájmy majitelů nemovitostí v této ulici. 

o Vzhledem k tomu, že opravy chodníků v obci i oprava komunikace k Výrovu jsou vázány na 

plánovanou pokládku chrániček optických kabelů, OV si vyžádá bližší  informace o tomto 

projektu (dokumentace o umístění kabelů, termín realizace a kontakt na firmu, která bude 

tento projekt realizovat). O možnosti připojení k optické datové síti byla informována jen 

malá část občanů Lohenic, ačkoliv zájem o tuto službu mají i další. 

o Bude  předložen  požadavek  o  výměnu  kontejneru  na  sklo  tak,  aby  do  něj  bylo  možné 

vhazovat i sklo tabulové. 

o Dne 23. června 2023 se uskuteční v Břízkách koncert kapely Mogul. Akci zajišťuje Sportovní 

klub Lohenice, lavice, stoly a stany budou zapůjčeny z OV. Před konáním této akce zajistí 

OV posečení trávy v areálu. 

o Všechny  požadavky  a  připomínky  budou  předloženy  k projednání  na  zasedání 

zastupitelstva města Přelouče, které se bude konat dne 22. června 2023. 

o Další schůze OV se uskuteční dne 6. července 2023 v 18:30. 

 

Ve 20:15 byla schůze ukončena. 
 

 

V Lohenicích dne 1. června 2023 zapsal Milan Erben 


